

# Møde i Forretningsmenighedsrådet for Skuldelev-Selsø Pastorat

## Onsdag den 25. oktober 2023 kl. 16 – 18

### Deltagere:

Victor Graeser-Greve (MR)  
Inger Marie Birk Jørgensen (Mie) (MR)  
Jens Larsen (PU)  
Anne Fraxinus (PU)  
Birthe Larsen (PU) – fraværende.  
Bjarne Meervaldt Larsen (PU)  
Eskil Dickmeiss (PU)

+ arkitekt Morten Sørensen

## DAGSORDEN

	DAGSORDEN:	REFERAT:
1.	<b>Godkendelse af dagsorden</b>	3 f+g tilføjet. OK.
2.	<b>Skuldelev-Selsø MR har den 4/10-23 besluttet at delegere kompetence til PU i henhold til vedtægt for samarbejde. PU har den 11/10 nedsat et såkaldt <i>forretningsmenighedsråd</i>, der fungerer som forretningsudvalg for PU.</b>  <b>Forretningsmenighedsrådet har følgende medlemmer:</b> Victor Graeser-Greve (MR) Inger Marie Birk Jørgensen (MR) Jens Larsen (PU) Anne Fraxinus (PU) Birthe Larsen (PU) Bjarne Meervaldt Larsen (PU) Eskil Dickmeiss (PU)  <b>Konstituering af forretningsmenighedsråd:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Formand</li><li>- Kasserer</li><li>- Kontaktperson</li><li>- Kirkeværge</li><li>- Sekretær</li></ul>	Formand – Eskil  Næstformand – Bjarne  Kontaktperson – Jens. Victor fortsætter som daglig leder. Der udarbejdes en vedtægt for det nærmere samarbejde; fremlægges på næste møde.  Kasserer – Mie Birthe og Anne giver support.  Kirkeværge – Jens  Sekretær – Anne  Tegningsberettiget: Formand og kasserer i forening. Eskil skal have adgang til postkasser + Mit ID + rettigheder i KAM

		På næste møde gennemgås regnskabsinstruks.
3.	<p><b>Præstegården</b></p> <p><b>a) Status på kloak i bryggers, herunder overvejelser om andet gulv</b></p> <p><b>b) Status på gårdsplads</b></p> <p><b>c) Status på akustikforhold i boligen</b></p> <p><b>d) Status på længerne</b></p> <p><b>e) Status på de udvendige arealer</b></p>	<p>Spulebrønd er etableret ved hushjørnet. Kloakrør er blevet strømpeforet dd. Der støbes i denne uge. Derefter etableres gulvet (terrasso). Forventet tørretid: 3 mdr.</p> <p>Der er udlagt perlesten, dog ikke helt op til hovedhuset. Fungerer ok p.t. Gårdspladsen bliver pt ikke passet/der er ingen aftale pt. Jens følger op. Projekt gårdsplads/indkørsel må der ses på snarest (husk at der kommer arbejde med længerne!)</p> <p>Efter indledende drøftelse forlod Victor møderummet som inhabil. Projekt inkl. prisoverslag for akustiktiltag i køkken og spisestue imødeses. Morten og Mette udarbejder projekt.</p> <p>Tag og mure vil blive ordnet snarest muligt.</p> <p>Tidsplan/byggehastighed må drøftes nærmere inden udbuddet.</p> <p>Sognefaciliteter vil ikke blive igangsat, men projekteres nu, så der kan søges fondsmidler m.v.</p> <p>Samlet ansøgning forventes klar omkring nytår.</p> <p>Vi beder landskabsarkitekt Per Toft om at deltage på næste møde. Udendørs belysning v. havedør – Morten følger op.</p>

	<p>f) <b>*Teglværksvej</b></p> <p>g) <b>*Gamle vinduer i garagen</b></p> <p>h) <b>Andet</b></p>	<p>Eskil følger op vedr. depositum + ang. forbrugsaftale.</p> <p>Victor og Jens følger op.</p> <p>Postkasse opsættes til præstefamiliens private post. Jens følger op.</p> <p>Vand på loftet – der skal holdes øje med en tagsten – Morten følger op. Husk at få udarbejdet vedligeholdelsesplan(er)!</p> <p>Dør kan ikke lukke. Der kommer tømmer i morgen.</p>
4.	<b>Status på helhedsplaner for kirkegårdene</b>	Udsat til næste møde. M/ Per Toft.
5.	<b>Personale – generel orientering</b>	Graver /Selsø ansættes
6.	<b>Økonomisk overblik – proces</b>	Mie, Birthe og Anne mødes snarest muligt m KAM + provstisekretæren.
7.	<b>Næste møder</b>	Tirsdag den 7/11 kl. 16-18 m Per Toft. Tirsdag den 28/11 kl. 16-18. Tirsdag den 12/12 kl. 16-18
8.	<b>Evt.</b>	

Husk ved næste møde:

Opfølgning regnskab/budget – KAM

Regnskabsinstruks.